
 
 

 

Motion 2 till SPLF fullmäktigemöte 2023 från SPLF lokalförening i Örebro 
 
 
Två år i rad har SPLF fullmäktigemöte hållits digitalt orsakat av pandemin. Vi hade hoppats att årets 
möte skulle vara fysiskt, men blev besvikna då så ej blir fallet. 
Vi anser att det är värdefullt och önskvärt med fysiska möten som ger bra uppföljningskontakter 
och är mycket viktigt socialt. Det ger även en uppmuntran an kämpa på i ett allt svårare klimat för 
privatläkare, speciellt för taxeläkare. Pandemin verkar i andra sammanhang ej sätta hinder för 
sammanträden och myndigheterna har ej längre några restriktioner för detta. 
De flesta föreningar inom Läkarförbundet har öppnat upp för fysiska möten. 
 
Lokalföreningen i Örebro yrkar 
 
att nästa års fullmäktigemöte blir fysiskt 
 
 
 
 
 
 
Svar från styrelsen 

Styrelsen tar del av att det finns en önskan om fysiskt Fullmäktigemöte framöver och instämmer i 

detta varför vi avser att Fullmäktige 2024 ska vara fysiskt. 

 

Styrelsen föreslår fullmäktige 

att bifalla motionen. 

 

 


